

To: Guotai Junan FX Limited (“GTJAFX”)

致：國泰君安外匯有限公司（“國泰君安外匯”）

Dear Sirs,

敬啟者：

**FX Account Trading Settings Change Form**

**外匯交易帳戶交易設置更改表格**

I hereby request for the following change(s), understand and accept the operation of the change(s), the effective date is

\_\_\_\_\_.

本人現提出以下之更改，並明白及接受此更改對本人之外匯交易的運作程序，生效日期為\_\_\_\_\_。

Change Item(s) 更改項目	
Leverage# 槓桿#	
Account Equity## 帳戶淨值##	

# The maximum leverage is 20:1, or 5% margin of contract value, all accounts cannot exceed this leverage size or below this margin.

最大的槓桿比例為 20:1，或合約價值 5% 之保證金，所有帳戶均不可超過此槓桿水平，或低於此保證金水平。

## If the equity of the trading account is equal to or below the pre-defined amount, the trading system will force liquidate all outstanding position(s). Please be reminded the force liquidation will be triggered after the account equity is equal to or below the pre-defined amount; therefore, the exact amount of losses can be different from the pre-defined amount.

Also, I understand that the account will not receive any forms of margin call notice.

如帳戶內的淨值低於設下的金額，交易系統將會強制平掉帳戶內所有倉位。請留意，交易系統會在帳戶淨值等於或低於所設下的金額後才執行強制平倉指令，因此，帳戶的實際虧損可能多於所設下的金額。

另外，本人明白帳戶被強制平倉前將不會收到任何形式之追收保證金通知。

Client Signature 客戶簽署	
Signature of Client 客戶簽署	
Full Name of Client 客戶姓名	
Account Number 帳戶號碼	
Date 日期	